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In de vorige nieuwsbrief las u dat wethouder Hanneke Jouta tijdelijk portefeuillehouder zou zijn voor het Harddraverspark. 
Inmiddels is er een nieuwe coalitie gevormd. En is bekend geworden dat bij de verdeling van de gemeentelijke projecten 
en programma’s Jouta het Harddraverspark houdt. Verder schreven we voor de zomer over de vele ideeën die waren 
ingediend, via de Miensker Challenge, bij Oanheakker (informatiestand) en online via stemvannoardeast.nl. Ook gaven we 
u een terugkoppeling van de overleggen met de huidige en toekomstige gebruikers van het park. Er is veel opgehaald. In 
deze nieuwsbrief leest u over het vervolg. Veel leesplezier!

Nieuwsbrief herinrichting 
harddraverspark

In de zomermaanden heeft u mee kunnen denken over  het 
ontwerp van het Harddraverspark. Zo kon u uw ideeën over het 
Hart van het park indienen via de website stemvannoardeast.nl 
en via de informatiestand in het Harddraverspark op 12 juni. We 
hebben ontzettend veel ideeën mogen ontvangen. De afgelopen 
periode hebben we al deze ideeën geïnventariseerd en getoetst aan 
verschillende criteria. 

Alle ideeën zijn van een reactie voorzien 
Op stemvannoardeast.nl kunt u teruglezen of en waarom een idee 
(niet) is gehonoreerd. Hier lees je wat er met de voorstellen gebeurt 
die geselecteerd zijn voor een vervolg.

Inloopbijeenkomst 23 oktober 2024

Het Voorlopige Ontwerp van het park is klaar. De opgehaalde informatie, wensen en ideeën zijn zo goed mogelijk in dit ontwerp verwerkt. 
Op woensdag 23 oktober organiseerde de gemeente een inloopbijeenkomst in De IJsherberg in Dokkum. Zo’n zestig geïnteresseerden uit 
de buurt, stad en gemeenteraad kwamen langs om het plan, wat er nu ligt, te bekijken. Ook een paar campinggasten  waren nieuwsgierig 
naar de toekomst van het gebied.

presentatie historische vereniging

Op woensdagavond 13 november 2024 neemt de Historische 
Vereniging Noordoost-Friesland u mee in de geschiedenis van het 
Harddraverspark. 

Bent u benieuwd wat zich allemaal in het park heeft afgespeeld? 
Wist u dat het ooit een schootsveld is geweest? Of vraagt u zich af 
waar de naam ‘Harddraverspark’ vandaan komt? De heren Warner 
Banga en Piet de Haan van de Historische Vereniging vertellen u er 
alles over. 

Deze avond is bedoeld voor omwonenden of geïnteresseerden uit de 
omgeving. De entree is gratis. We zien u graag bij de presentatie in 
de IJsherberg (Harddraversdijk 1, Dokkum) die om 19.30 begint en 
tot ongeveer 21.00 duurt. 

een reactie op de ideeën
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voor in de agenda:
13 november 2024 - 19.30 tot 21.00 uur 
Presentatie Historische Vereniging
IJsherberg Dokkum, Harddraversdijk 1 

8 januari 2025 - 19.30 tot 21.30 uur 
Raadsvergadering (It Petear) over het Voorlopig Ontwerp
Raadszaal Dokkum, Suupmarkt 2

16 januari 2025 - 19.30 tot 21.30 uur 
Raadsvergadering (It Debat) over het Voorlopig Ontwerp
Raadszaal Dokkum, Suupmarkt 2

Begin 2026 besluit de gemeenteraad over het Definitieve Ontwerp.

Kijktip! Deze week werd de gemeenteraad via een video bijgepraat over de stand van zaken van het Harddraverspark-project 
(o.a. met een toelichting op het eindconcept Voorlopig Ontwerp). De video is hier te bekijken.

https://stemvannoardeast.nl/budgets/1
https://stemvannoardeast.nl/budgets/1#phase-5-publiceren-beoordeling
https://youtu.be/XwWA9wZXoUs


Vragen? Neem contact op met projectleider Karin Wierda, mail: k.wierda@noardeast-fryslan.nl
Stuur deze nieuwsbrief gerust door. 

Wilt u de nieuwsbrief voortaan ook ontvangen? Meld je dan aan via www.noardeast-fryslan.nl/harddraverspark

Na de aanleg van het kunstgrasveld is het nu tijd voor de bouw van 
het clubhuis voor VV Dokkum. Vier jaar lang is de vereniging in de weer 
geweest om de plannen te realiseren. 

“Het ambitieniveau van het Harddraverspark is heel hoog. Dat is mooi. 
Maar dat maakte de bouw van ons clubgebouw wel complex.”, vertelt 
voorzitter Herman Bakker. “Ons club maakt straks écht onderdeel uit 
van het Harddraverspark. Daarom zijn de eisen van de welstand ook 
zwaar. Er wordt flink geinvesteerd. Maar we krijgen straks wel een 
gebouw dat zonder deze ontwikkelingen in het Harddraverspark er 
nooit was gekomen. Het wordt prachtig!”.

Verder kijken dan eigen club
Herman noemt het toekomstig gebouw ‘multifunctioneel’. “We bouwen 
niet alleen een voetbalkantine. Door het park ontstaan er veel kansen. 
Wij staan als vereniging er daarom voor open om onze faciliteiten met 
anderen te delen. Dat deden en doen we uiteraard met Kaatsvereniging 
Oostergo. Maar ook met de naschoolse opvang zijn we in gesprek. 
Verder kunnen ook de buurtsportcoaches, de wijkraad, Yfke (voorheen: 
It Bolwurk) of bijvoorbeeld het verzorgingshuis in de toekomst bij ons 
aankloppen voor een samenwerking. Er staat straks een heel mooi 
gebouw, dat goed gebruikt moet worden.” 

De samenwerking met de andere partijen zocht de club ook op tijdens 
de bijeenkomsten die de gemeente organiseerde. Dit project kent vele 
betrokkenen en belanghebbenden. Elke 8 weken vindt er overleg plaats 
met de stakeholders.  Voor sommige groepen wordt gewerkt met een 
vertegenwoordiging. Zij zorgen dan weer voor de terugkoppeling naar 
hun achterban. Voor de basisgebruikers (de huidige- en toekomstige 
vaste gebruikers van het park) werden er avonden georganiseerd. 

“Wij zijn heel tevreden over het proces tot nu toe. Iedereen wordt goed 
op de hoogte gehouden en betrokken. Voor ons als club betekent dit 
project ook veel. Wij moesten een veld inleveren, maar kregen er een 
kunstgrasveld voor terug. Het voorlopige ontwerp wat er nu voor het 
park ligt, kan op onze stem rekenen.”    

Het fundament voor het clubgebouw wordt gelegd
Dat de bouw begonnen is, is duidelijk. Op dit moment is de aannemer 
bezig met de fundering. Daarna kunnen de eerste muren worden 
gezet. Eind januari moet het bouwwerk wind- en waterdicht zijn. Iets 
begint het installatiewerk. En dan is in april 2025 de oplevering. “Vanaf 
dan moeten we met een groep vrijwilligers zelf aan de slag met het 
verven, het sanitair en het inrichten van het clubgebouw. We willen 
rond de bouwvak klaar zijn. Dan kunnen we bij de start van het nieuwe 
voetbalseizoen een openingsfeest organiseren.“

bouw clubhuis vv dokkum is begonnen

De funderingswerkzaamheden zijn gestart.
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